
Or-RG.0012.3.1.2015 

 

PROTOKÓŁ NR 1/2015 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Gminy 

Pruszcz Gdański w dniu 15.01.2015 r.  

 

Komisja na posiedzeniu w dniu 15.01.2015 r. obradowała w następujących 
sprawach: 

1.projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkola publicznego, oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych oraz publicznych innych form wychowania 

przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest Gmina Pruszcz 

Gdański oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 

kryteriów 

Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

2. informacji p. Bożeny Chodkowskiej na temat zajęć podczas ferii zimowych. 

Pierwszy tydzień ferii będą organizowane zajęcia na terenie placówek. W 2 tygodniu 

będą zajęcia organizowane przez OKSIBP oraz Świetlice Wiejskie. W szkołach będą 

również odbywać się zajęcia płatne dla chętnych.  

3. informacji p. Chodkowskiej na temat zakupu autobusów dla szkół. 

Gmina Pruszcz Gdański czeka na oferty.  

4. informacji p. Chodkowskiej na temat budowy szkoły w Kowalach.  

Trwają prace nad adaptacją projektu istniejącej szkoły w Kokoszkach do warunków w 

Kowalach. 

5. pisma Rady Rodziców przy szkole w Wiślinie w sprawie złego projektu 

daszków przy wejściu do szkoły oraz zalegającej wody przy bramie szkoły. 

Wyjaśnień udzieliła p. Anna Warakomska; przeprojektowanie i przebudowanie 

daszków i ozdobnych skrzydeł, które powodują lanie się wody będzie kosztowne. 

Wykonawca się nie zgodził na zmiany, ponieważ nie chciał wprowadzać samowolnie 

zmian niezgodnych z założeniami projektu. Komisja zobowiązała p. Warakomską do 

złożenia zapytania projektantowi jaki byłby szacunkowy koszt zmian projektowych. W 

związku z kałużą przy bramie dyrekcja szkoły ma wykonać odwodnienie na własny 

koszt. 

6. Prośba radnego Karola Kardasińskiego o pilne położenie płyt w Żukczynie 

przy sklepie, aby bezpiecznie mógł zawracać autobus dowożący dzieci do 

szkoły.  

7. skarg X. Komisja uznaje skargi za bezzasadne, ponieważ w dniu rozpatrzenia 

wniosku wszystkie wymienione w skardze jednostki posiadają BiP i E-PUAP. 

Komisja jednogłośnie opiniuje projekty uchwał w porządku obrad od numeru 1 

do 10 pozytywnie tj. uznaje skargi za nieuzasadnione.  

8. Plan pracy Komisji Oświaty przedstawiła przewodnicząca Ewa Romik. 

Dyskusja. Plan został zaakceptowany przez wszystkich obecnych członków komisji.  



 

 

Podpisy członków Komisji:  

1 – Ewa Romik –   ……………………………………………………… 

2 – Janusz Sampolski – ………………………………………………... 

3- Białek Krystyna……………………………………………………….. 

4- Chmielowiec Weronika………………………………………………. 

5- Franiak Łukasz……………………………………………………….. 

6- Kardasiński Karol…………………………………………………….. 

7- Milewski Lech………………………………………………………… 

8 – Szpała Adam………………………………………………………… 

9- Osowska Małgorzata………………………………………………... 

10- Szramuk Józef……………………………………………………….. 

11- Rusztyn Renata…………………………………………………….... 

12- Zalewski Zygmunt……………………………………………………. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


